
Celostátní inline konference – 14.1. 2011, Brno –Líšeň 
 
 
11:00 
Moderátor – Michal Hrazdíra (Black Ice) – vysvětlil důvody, proč byl poţádán o moderaci – oficiální 
moderátor nemohl (jméno nesdělil) 

- Přivítal přítomné, pravidla přispívání do debaty (zdviţení ruky), moţnost přihlsáit se s úvodním 
slovem – hned na papírku nahlásit), přečetl program konference – stejný jako byl uveden na 
stránkách speedskating.cz zde uvedeny jako náměty k diskusi (citace dodatečně přidáno do 
osobního zápisu): 

-  
Předpokládáme diskusi na tato témata: 
- dosavadní činnost ČSKB 
- dosavadní hospodaření svazu 
- další rozvoj aktivit svazu 
- budoucí cíle a směřování svazu 
- potřeby sdruţených oddílů/klubů 
- vnitřní uspořádání svazu 
- vnější a mezinárodní vazby ČSKB 
- způsob řízení a rozhodování svazu 
- příprava na VH, témata, termín 
- nové stanovy svazu 
- otázky financování inline bruslení 
- reprezentace, nominační kritéria 

- - rozhodčí, pravidla a soutěţní směrnice 
 

 Následovala diskuse nad způsobem záznamu konference – V. Ţalud (Inlajn.cz) předem písemně 
avizoval, ţe bude pořizovat audiozáznam z konference a zároveň přenos on-line přes Stream – vysílání 
jiţ začalo. 
 

 Proti vysílání přes internet se postavil M. Plecitý (ředitel seriálu LifeInLine), pan J. Kania (kvestor 
Slezské univerzity, člen ČAUS) aj. Pařík (sekretář ČSKB). Jmenovaní si nepřáli, aby o nich kdokoli 
pořizoval záznam, upozornili na nebezpečí zneuţití na sociálních sítí.  

 V.Ţalud vysílání ukončil.  

 Plénum navrhovalo hlasovat o pořízení audiozáznamu – předsednictvo nereaguje. Argunmentace 
stejná, jako v případě intern. Přenosu. 

 
Bod 1. Programu: Dosavadní činnost ČSKB 
 
K pořízení nějakého druhu záznamu se ještě vrátil p. Porteš (Sokol Šumperk) – je pro zápis konference – 
návrh na prezentaci – návrh zapsat usnesení – nutnost mít z konference nějaký výstup 
 
Debata nad programem konference – V. Ţalud navrhuje změnu pořadí jednotlivých bodů – jako hlavní – 
řešit bod 9+10 – proti Hrazdíra a Brada 
Brada – úvodní slovo – představení předsednictva ČSKB – Brada (neuvedl oddíl), Vodička (RK 
Chrudim), Svítil (KSB Ostrov), Musil (BZK Praha), Němec (BOJ Ţďár n. S.), předseda –Petr Nová (KRS 
Svratka/Nowis Team) - nepřítomen 
(má poznámka – u stolu seděl ještě pan Pařík – sekretář ČSKB –představil se sám později – není člen 
předsednictva) 
 
Žalud – úvodní slovo – opět přednesl ţádost o změnu pořadí projednávaných bodů – nic se nedělo 
Kania – úvodní slovo – představení ČAUS komise, 3.11. 2011 byla zaloţena komise pro inline – on je 
jejím představitelem. Představení ohromného projektu na rozvoj a propagaci inline. Bude jednat jen 
s oficiálním partnerem. Chce lidi schopné, kteří inline rozumějí. Stavba ohromného inline centra, které 
nám bude závidět celá Evropa.(nestihla jsem všechno) 
 



Plecitý – úvodní slovo – výzva k řešení, shrnutí zkušeností ze svazu triatlonu – odstrašující případ, Chce 
pravidla, ví, ţe Svaz (ČSKB) v minulosti moc nekomunikoval – i jemu to vadilo. Cítí potřebu připravit 
prostředí pro řádnou valnou hromadu a další činnost. 
Uvedl úkoly ČSKB – komunikace s veřejností, shrnutí organizační struktury – její postavení. K přípravě 
stanov – je to sloţitá práce - „jen těţko mohou být stanovy zároveň jednoduché a zároveň přesné“(má 
poznámka: smích z davu – poznámky o ústavě USA, ţe to by asi nemohla existovat, kdyby tohle si 
mysleli) 
 
Přes opětovný návrh změn programu – z pléna – pokračuje Hrazdíra podle programu – slovo dal Paříkovi 
 
Pařík: - zaloţení svazu – 1994 – shrnutí historie, motivací k činnosti Svazu byla výchova dětí 
Počítali jsme s rozvojem inline v ČR, počítali jsme s tím, ţe díky inline získáme nové zájemce o ledové 
bruslení (říká sekretář kolečkového bruslení!) – v té době byly nejlepšími inlinisty ledoví bruslaři. Nyní jiţ 
převládají inline specialisté. 
Co se podařilo a nepodařilo: 

 - vytvořili jsme soutěţní řád , systém krátko a dlouhodobých soutěţí 
- Ve spolupráci s LIL – Český pohár 
- Nenaplněný cíl – Český pohár na drahách 
- Podíleli jsme se na výstavbě nových drah: Benátky, Plzeň, Nové Město 
- Neuměli jsme prosadit změny cyklostezek 
- Podařilo se dostat do ČR Světový pohár a letos i Evropský pohár (má poznámka – EP je přeci 

klubová záleţitost?) 
- Nepodařilo se – informovanost lidí, podcenili jsme internet a FB 

 
Co ČSKB vlastní: know-how, jméno, tradici ve vztahu k mezinárodním inst. FIRs a CERS, vztah 
k MŠMT, vztah vůči ČSTV (jako člen sdruţený v ČUKB) – to nevíme, jak teď tedy dopadne 
 
Diskuse z pléna – P. Máčalová (Cyklooberbank) – dotaz na hospodaření – Hrazdíra – bude to další bod 
programu 
Hoidekr – chce – nevím co – nezapsala jsem 
 
2. Hospodaření ČSKB 
Brada – poslední valná hromada byla v roce 2006!! 
Hoidekr  (Inlajn.cz) – dotaz na zápis – Pařík – nemáme zápis zde, připravíme na VH 
Dotaz z pléna – nevím kdo – existují záznamy ze schůzí předsednictva? Kde jsou? – Pařík – nás bylo 
málo, my jsme je nepotřebovali. 
Musil (BZK Praha) – osobní výpad proti Inlajn.cz 
Žalud – jak je to s členstvím – předkládá a čte z dopisu Paříka  - rok 2006 oznámení Novým oddílům 
(podepsán pan Pařík), zasláno i Inlajn.cz (předtím podávali přihlášku do ČSKB). Ţalud čte druhý dopis 
z roku 2010 – Inljan,cz nebyl nikdy členem ČSKB – podepsán Pařík – Zalud – jak je moţné – nebyli 
zpraveni o vyloučení z ČSKB, nebyla valná hromada, kdo o tom rozhodl – nikdo mu neodpověděl 
M. Kudělásek (Bruslaárna.cz) – podpořil návrh na předloţení Stanov (nevím, kdo ten návrh dal) 
Urminský – problém členství – vůbec nevím, jestli jsem nebo nejsem členem 
Plecitý – ano – souhlas (pozn. nemám zapsáno, s čím) 
Brada – jenom řeči kolem, neodpovídá na nic 
Porteš – navazuje na projev pana Paříka, hlavní problém vidí v neinformovanosti členské základny 
 
Velká diskuse nad členstvím v ČSKB – kdo má a kdo nemá být členem, opět dotazy, proč nejsou jiţ 
nyní členy ti, kteří jsou registrovaní, já (L. Krupková) – ve stanovách je jasně napsáno, kdo a jak se stává 
členem ČSKB – přečetla jsem bod 7.+8. – nejdříve jsem četla ze starých stanov z r. 1994, Hoidekr mi 
zapůjčil verzi z r. 1998 – Říkám, ţe dosud jsou platné stávající stanovy a podle nich je to jednoznačné. 
Brada – mává vyjádřením od právníka (nikdo jsme ho nečetli), ţe prý nejde o porušování stanov, kdyţ se 
rozhodli členy přijmout aţ na VH. 
Plénum – nerozhodné, zaznívají hlasy, ţe bychom o tom měli hlasovat – nikdo z předsednictva nereaguje.  
Bohumský (KSBM Praha) – ţádost, zda někdo z předsednictva můţe nyní slovně říct nahlas, ţe noví, jiţ 
registrovaní členové budou na VH přijati a ţe to bude první bod programu 



Brada – Ano – VH přijme nové členy 
Pařík – VH se uskuteční v únoru 2012 
 
 
Konečně bod 2. Hospodaření ČSKB 
Pařík čte – detailní zpráva bude předloţena na VH, (Kudělásek?? – ţádá, aby byla předloţena týden před 
konáním VH všem oddílů): 
 
Rok 2007 – ČSKB dostal v dotacích 142tis. Kč, z toho 140 tis na činnost oddílů, 35 tis. Reprezentace, 20 
tis. Na administrativu svazu 
r. 2008 – dostal 166 tis Kč – 100 na oddíly, 70 tis. Na repre, 20 tis. na svaz, , 16 tis nevím na co, nezapsala 
jsem 
Z pléna dotazy – vţdyť to nesouhlasí – hospodařili jste tedy ještě s nějakými jinými prostředky? Pařík, ano 
– tohle jsou jen peníze z --- neslyšela jsem odkud 
Pařík čte dál: 
r. 2009 – dostali 100 tis. Kč – 80 tis. Do oddílů, 50 tis repre, 20 na svaz 
r. 2010 – dostali 109 tis. Kč – 70 tis. Repre, 10 na svaz (má pozn. do oddílů nic?) 
r. 2011 – dostali 250 tis – 150 tis. Do oddílů, 100 repre – dál nevím 
 
Dlouhá debata. Pařík přečetl, podle jakého klíče se svazové peníze rozdělovaly: podle účasti na závodech 
10%, podle úspěšnosti (30%???), na reprezentaci ad. – nestačila jsem zapsat 
 
Krupková – dotaz na předsednictvo, jak je moţné, ţe oddíl, který má vše splněno - účast na všech 
závodech pořádaných ČSKB, úspěšnost – letos získali závodníci KSBM 12 titulů MČR a 17 vícemistrů – 
jak je moţné, ţe tenhle oddíl nedostal nikdy (kromě roku 2009 – 4200 Kč) ţádný jiný příspěvek? Tady 
něco nehraje. Dotaz – kam šly ty peníze? Ţádost o detailní zpracování včetně jmenovitého určení do 
oddílů vyúčtování a předloţení na VH 
 
Před pauzou – co bude na VH? – podpora trenérů, zřídit komise (uţ si nepamatuju, k čemu přesně se to 
vztahovalo). 
 
Pauza  
 
3.  Uspořádání Svazu 
 
R. Urminský (SK MG Ajur) – v předsednictvu má být lichý počet lidí, navrhuje komise: - trenérsko-
metodická, sportovně-technická, komise marketingu, k. rozhodčích, disciplinární komise, revizní komise 
Členové komisí nemusí sedět v předsednictvu 
Plecitý – navrhuje 5 lidí v předsednictvu 
Krupková – můţe jich být více? – bez odpovědi 
 
Brada – otázka počtu hlasů na VH 
Urminský – návrh – stejný počet hlasů kaţdý oddíl, členové předsednictva nebudou mít ţádný (je to 
orgán volený právě VH –nemělo by to smysl) 
Olšaník(SSC Otrokovice) – souhlasí s tímto rozloţením hlasů 
Hoidekr – různé varianty – seznamuje jen pro představu lidí 
 1. kaţdý registrovaný bruslař má 1 hlas (jako fyzická osoba) 
 2. kaţdý oddíl má jeden hlas 
K obojímu je nutná registrace členů – zaplaatí se členský příspěvek (zamezí se tím částečně mrtvým 
duším) – pak můţe hlasovat. Další systém, je moţný podle krajů – je v jiných sportech. Všechny varianty 
jsou moţné, je potřeba posoudit, která bude nejlepší. 
Musil – ţádné příspěvky jsme nikdy od nikoho nechtěli. A co kdyţ nezaplatíme? Odpověď z pléna – to je 
jednoduché – pak nebudete členy ČSKB 
Nemček (SSC Otrokovice) – navrhuje, aby členy byly pouze subjekty s IČO 
F. Adlt (TJ BO Ţďár) – jak je to s naším členstvím. My jsme vznikli oddělením dvou oddílů – co tedy 
máme teď dělat? Zaţádat znovu o členství? Jsme vedení jako samostatný oddíl? Jak budeme moct hlasovat 



na VH? Porteš – musíte mít svoje vlastní IČO. 
Následovala ještě diskuse, další lidi se přihlásili – nemám zapsané 
 
Do usnesení se zapsalo (Pařík psal): 1 oddíl – 1 hlas, pouze subjekty s IČO 
 
Pařík – návrh na tři řády – jednací, organizační, finanční 
Vodička – přestupní řád 
Pařík, ten existuje, musí se doupravit. Někdo z pléna – proč nebyl zveřejněn? Pařík, nebylo to nutné, my 
jsme si na to nehráli. 
Musil (??? Nevím přesně) – existuje i registrační řád) 
 
Nakonec se do usnesení nepsalo o řádech. 
 
Termín VH: 
Brada – určitě únor 2012  
Z pléna – tak sobota 18.2., 
Vodičková, Vodička (RK Chrudim) – zásluhy pana Nováka, nejde je přehlédnout, má právo být na VH. 
Vodička – navrhuje termín 21. Nebo 22. 2 – Novák bude v ČR tyhle dva dny 
Z pléna – sloţit funkci lze i dopisem, nevole, ţe ve všedni den je to pro lidi z celé republiky do Prahy dost 
náročné – musí se brát dovolená, pojede se v noci. Opět většina pro termín 18.2. – sobota – klidně 
v Praze 
Místo konání – Brada – podle vyváţenosti – konference v Brně. VH v Praze. Ale záleţí to na lidech 
Urminský – VH by se měla konat v sídle instituce 
Trávníček (za Nowis Team) – přečetl zřejmě z telefonu pozdrav od Petra Nováka – vysvětluje svou 
nepřítomnost, ţe dění kolem ČSKB sleduje i na dálku, ţe právě N. Zdráhalová skončila na 8. Místě  na 
500 m na Olympiádě mládeţe v Innsbrucku. 
Zajpt – rozhořčeně – ţe se tu nic nedozvěděl, kvůli čemu sem jeli. Ţe debata není konstruktivní – pojďme 
se dohodnout na místě. 
Brada – rozešlu hlasování – do 18.1. se všichni vyjádřete, kdy chcete VH 
Krupková – hlasování ať je veřejné, tedy ať všichni posílají hlasovací maily všem 
Nemček – poţadavek na stop stav registrací – pak vůbec nevíme, kdo se ještě dopřihlásí 
Plecitý – my jsme ale taky uţ ţádali o registraci 
Nezaznamenala jsem další dotazy (Korvasová (Inline Veselí),  
Z pléna – tak kdo teda můţe hlasovat? – bez odpovědi 
 
Ustanovení komise pro přípravu stanov 
Brada – kdo by chtěl v téhle komisi pracovat, ať se přihlásí. Hlásí se Ţalud a Hoidekr (inlajn.Cz), 
Urminský (SK MG Ajur), Brada (člen ČSKB), Plecitý (LifeInline), nemček (SSC Otrokovice), Bohumský 
(KSBM Praha – přihlášen mnou Krupková, musel odjet, ale předem vyjádřil, ţe chce pomoct s přípravou 
stanov) 
 
Závěr: VH se bude konat v únoru – terín upřesněn po skončení hlasování 18.1. 
VH – bude jednat o přijetí nových členů 
Předloţí účetní uzávěrky (nemám zapsáno, z jakých let) 
Bude jednat o přípravě komisí 
… další body jsem neslyšela kvůli hluku 
 
 
 
 
 
 
 


